
Narava 

 

Že dolgo časa človek ima naravo za svojo lastnino. V prazgodovini smo živeli v sožitju z naravo 

in nismo vzeli več kot pa smo potrebovali, a v današnjem času se je to tako zelo spremenilo, da 

z besedami komaj pojasnimo, opišemo. 

Nekoč človek ni tako izkoriščal naravo, seveda jo je tudi do neke mere, a manj kot danes to 

delamo. Mislim, da je to pač človekova narava, pač smo takšna vrsta. Žalostno je, seveda, 

ampak ne moreš nič spremeniti. 

Kot že prej omenjeno, človek zlorablja naravo. Do nje imamo zelo malo spoštovanja. Daje nam 

vse – vodo, hrano, življenje in kaj ji mi damo nazaj? Onesnažujemo jo in jo uničujemo.. Ta 

odnos ni dober in moramo ga nekako spremeniti. 

Mogoče bi lahko začeli uporabljati obnovljive vire in nehali metati smeti v gozdove in divja 

odlagališča. Čas je za spremembo, a posameznik sam ne more nič. To seveda ne pomeni, da se 

ne smemo potruditi, ampak odločitev o tem, kako se obnašamo do okolja, je v rokah bogate 

elite, ki jim varstvo okolja čisto nič ne pomeni. 

Vsako leto je vse manj snega in je vreme vedno bolj noro, krivi pa smo mi. Nekaj moramo 

narediti, ukrepati, preden je prepozno. Zdaj smo mladi in vsi mi smo videli že velike kupe snega 

in da je zunaj zelo hladno, kaj pa naši sinovi in hčerke? Ali bodo tudi oni lahko videli in občutili 

vse to? Ne smemo jih prikrajšati za takšne stvari. Vsak dan je Zemlja vedno bolj uničena in naši 

otroci nam bodo to zamerili, zato pa vas prosim, da se vsak potrudi, da pusti Zemljo v enakem, 

če ne v boljšem stanju. 
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